
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 10. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 174

Hvordan vil ministeren sikre, at de penge, som er afsat til brug i erhvervsklyngerne, vil bli-

ve fordelt og dermed kommer til gavn i hele landet? Spørgsmålet stilles som opfølgning

på samråd den 9. september 2020, jf. samrådsspørgsmål C?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Matthiesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Kasper Sand Kjær
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